
Мустафа Церић: Филм Анђелине Џоли најбоље што се Бошњацима догодило од Дејтона
среда, 15 фебруар 2012 20:16

Сарајево – Реис ул улема ИЗ у БиХ Мустафа Церић оценио је да је филм Анђелине Џоли
“У земљи крви и меда”, најбоље што се муслиманима Бошњацима догодило од Дејтона.

  

Премијера њеног филма одржана је синоћ у сарајевској Зетри. Церић је за
информативни портал “Sarajevo-x.com” казао да је гледајући поједине сцене “отежано
дисао”. 

  

  

Најтежа сцена му је, како каже, била када “српски војници бацају дете са балкона". 

  

"Желим да похвалим Анђелину Џоли и да јој честитам … волео бих да се други редитељи
широм света угледају на њу… “, рекао је Церић, додавши да су сузе Џолијеве синоћ у
Зетри потресле све присутне. 

  

Он сматра да је Џолијева показала да заслужује место амбасадора УН, као и да има
потребу да јој каже “једно велико хвала што је имала храбрости и знања да нас све,
неког позитивно, а неког негативно, шокира…”. 

  

Церић је позвао Бањалучане и Београђане да погледају филм јер, како каже, он делује
као “добра терапија”. 

  

“То је нешто најбоље што нам се догодило након Дејтона. После овог филма, имам више
наде за своје унуке", рекао је Церић. 

  

Џоли, чији је филм наишао на бурне и опречне реакције у региону, рекла је за сарајевски
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"Дневни аваз" да је својим филмом заправо желела да помогне и да је управо о томе
разговарала и са председником Сједињених Америчких Држава Бараком Обамом,
недавно у Белој кући. 

  

"Обама и његови сарадници показали су велико интересовање", сматра Џолијева. 

  

Џолијева је открила и да је филм заправо направљен на основу прича које су јој причали,
како је рекла, људи с ових простора, а које је упознала на задатку. 

  

Џолијева и њен супруг данас одлазе из Сарајева у коме су, током јучерашњег дана од
њиховог доласка, безбедносне мере биле подигнуте на највиши степен.

  

(Танјуг)
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